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Komise pro výchovu a vzdělávání Rady města Beroun (školská komise) 
 
 
 

Zápis č. 5/2016 
 

ze zasedání komise pro výchovu a vzdělávání (školská komise) konaného dne 7. 12. 2016 
 

od 16.00 hodin v zasedací místnosti MěÚ Beroun. 
 
 
 
 
Přítomni: 
 
Členové komise: Mgr. Luděk Trejbal, Mgr. Jitka Haklová, Mgr. Ivana Ečerová, PaedDr. Hana Fechtnerová, Mgr. 
Miroslava Holubová Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Eva Jakubová, Mgr. Antonín Leopold  
 
Hosté: Ing. Alena Fritschová, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 
 
Omluveni: Alena Mészárosová  
 
Tajemnice komise: Jitka Zálomová 
 
Ověřovatel zápisu: Mgr. Antonín Leopold 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení – organizační záležitosti 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 
4. Výroční zprávy základních škol a zprávy o činnosti mateřských škol za šk. r. 2015/2016 
5. Informace k návrhu rozpočtu školských zařízení, plán investic a údržby na rok 2017 
6. Různé 

        
 
 
                       Jednání 

 
 
K bodu 1 – Zahájení – organizační záležitosti 
 
Jednání školské komise zahájil a dále řídil její předseda Mgr. Luděk Trejbal, který určil zapisovatelem tajemnici 
komise paní Jitku Zálomovou. Dále přivítal na jednání komise nově jmenovanou vedoucí odboru školství a 
volnočasových aktivit MěÚ Beroun Ing. Alenu Fritschovou a požádal ji o krátké představení. 
 
Předseda konstatoval, že komise je usnášeníschopná. 
 
Předseda komise jmenoval ověřovatelem zápisu Mgr. Antonína Leopolda. 
 
Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení:          Komise pro výchovu a vzdělávání program jednání schvaluje.  
Hlasování:         8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu plnění usnesení komise provedl její předseda Mgr. Trejbal a konstatoval, že dále trvá usnesení 
z minulého jednání školské komise – Komise ve spolupráci s odborem školství a volnočasových aktivit provede 
průzkum názoru a zájmu na základních a středních školách v Berouně o akci „Burza škol“. 
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Zápis č. 4/2016 z minulého zasedání školské komise byl předložen radě města k projednání. Usnesením  
č. 534/2016 ze dne 2. 11. 2016 rada města po projednání bere uvedený zápis na vědomí. Usnesením č. 
535/2016 ze dne 2. 11. 20116 schválila rada města Plán činnosti komise pro výchovu a vzdělávání (školská 
komise) pro rok 2017. 
 
Usnesení:         Komise pro výchovu a vzdělávání bere uvedené informace na vědomí. 
Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 3 – Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 
 
Závěry rady města, které se týkají působnosti komise: 
Usnesení č. 509/2016/82016 ze dne 19. 10. 2016 se týká rozdělení příspěvku na plavání MŠ a ZŠ – podzim 
2016. 
Usnesení č. 532/2016/2016 ze dne 2. 11. 2016 se týká stanovení odměn pro ředitele MŠ a ZŠ za 2. pololetí 
2016 
Usnesení č. 551/2016 ze dne 16. 11. 2016 se týká žádosti o souhlas zřizovatele s uzavřením partnerské 
smlouvy Mateřskou školou Beroun, Drašarova 1447 v rámci projektu „Realizace lokálních sítí mateřských škol 
v gramotnostech 
Usnesení č. 552/2016 ze dne 16. 11. 2016, které se týká stanoviska města k navýšení kapacity základní školy – 
Mateřská škola Montessori Beroun a Základní škola s. r. o. 
Usnesení č. 584/2016 ze dne 30. 11. 2016 se týká žádosti o souhlas zřizovatele se zapojením do projektu z OP 
VVV výzvy č. 02_16_022 pro Jungmannovu základní školu Beroun. 
Usnesení č. 585/2016 ze dne 30. 11. 2016 se týká Dodatku č. 5 ke Smlouvě o zajišťování stravování 
berounských ZŠ. 
 
K bodu 4 – Výroční zprávy základních škol da zprávy o činnosti mateřských škol za šk. rok 2015/2016 
 
Předseda komise shrnul informace uvedené ve výročních zprávách škol za školní rok 2015/2016. Výroční 
zprávy zpracovaly v termínu všechny základní školy a předložily odboru školství a volnočasových aktivit. 
Mateřské školy opět zpracovaly zprávy o činnosti, neboť ze zákona nejsou povinny zpracovávat výroční zprávy 
za uplynulý školní rok jako základní školy. Členům komise zaslal předseda v předstihu odkaz na uložené zprávy 
v elektronické podobě https://drive.google.com/drive/folders/0B0Q5gDl7fUqXdW9tZVpsd2Nua2c?usp=sharing. 

 
Usnesení:          Komise pro výchovu a vzdělávání bere informace na vědomí. 
Hlasování:    8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 5 – Informace k návrhu rozpočtu školských zařízení, plán investic a údržby na rok 2017 
 
Předseda komise seznámil přítomné členy komise s návrhem rozpočtu škol na rok 2017 v oblasti provozu a 
investičních akcí. Návrh rozpočtu byl již schválen radou města a zastupitelstvem města bude projednán dne  
19. 12. 2016. Bylo provedeno porovnání návrhu rozpočtu na rok 2017 a rozpočtů respektive plnění rozpočtu 
v minulých letech.  
V souvislosti s návrhem rozpočtu vystoupila Mgr. Haklová, ředitelka Mateřské školy Pod Homolkou – v rozpočtu 
investic na příští rok je plánována celková rekonstrukce - zateplení této mateřské školy včetně rekonstrukce 
elektroinstalace a rozvodu topení. Odborem majetku a investic MěÚ Beroun bylo paní ředitelce sděleno, že 
rekonstrukce proběhne za úplného uzavření mateřské školy na celý rok. V MŠ je 170 dětí, které by bylo potřeba 
umístit do jiných prostor, které nejsou k dispozici. Ředitelka navrhuje provést rekonstrukci na etapy, k čemuž 
předložila i vyjádření stavební firmy, která v této mateřské škole již prováděla některé větší opravy. Na toto téma 
proběhla diskuze členů komise. 
 
Usnesení: Členové komise pro výchovu a vzdělávání byli seznámeni s návrhem rozpočtu pro školská  
                          zařízení na rok 2017. Po informaci paní ředitelky Haklové o plánované rekonstrukci Mateřské  

školy Pod Homolkou byly diskutovány možnosti její realizace, v podobě úplného uzavření 
objektu nebo postupné realizace za provozu. Vzhledem k neřešitelnému zajištění náhradních 
kapacit pro 170 dětí předškolního věku doporučuje komise radě města zvážit její formu 
realizace. Komise se přiklání k realizaci investiční akce během provozu a doporučuje, aby tato 
podmínka se stala součástí výběrového řízení. 

Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 

https://drive.google.com/drive/folders/0B0Q5gDl7fUqXdW9tZVpsd2Nua2c?usp=sharing
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K bodu 6 – Různé 
 
Mgr. Leopold informoval přítomné o tom, že „Bruslařská škola“, která zajišťuje výuku bruslení pro berounské 
základní školy, přehodnotila své finanční požadavky a upravila platby jako v loňském roce tj. 30,-- Kč za žáka. 
 
Dále členové komise diskutovali k novele školského zákona – změny v termínech zápisů do základních a 
mateřských škol a další související otázky přijímání dětí zejména k povinné předškolní výchově v posledním 
roce MŠ.  
 
Předseda komise informoval o připravované přístavbě na 2. ZŠ a MŠ Beroun a následně na Základní škole 
Beroun – Závodí, čímž by došlo k navýšení kapacity základních škol v Berouně asi o 300 míst.  V souvislosti 
s kapacitou škol upozornil Mgr. Leopold na plánovanou bytovou výstavbu v prostoru „Kasáren“, která by měla 
být v budoucnu zohledněna v rámci úpravy školských obvodů jednotlivých spádových základních škol 
v Berouně. 
 
Usnesení:         Komise pro výchovu a vzdělávání bere uvedené informace na vědomí. 
Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
 
Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 17.10 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Jitka Zálomová 
 
 
 
 
 
 
Ověřil: Mgr. Antonín Leopold 
 
 
 
 
 
 
Předseda komise: Mgr. Luděk Trejbal 


